



## HAZARDOUS MATERIALS AWARENESS & OPERATIONS

**This course provides required training and skills for emergency responders to evaluate and work defensively at a hazardous materials incident.**

Certification from the Illinois Fire Service Institute (IFSI) as Hazardous Awareness Materials Awareness and Operations responders meets and exceeds NFPA 472 & 1072 requirements. Successful completion of this IFSI course provides certifications for decontamination and personal protective equipment from Pro Board and the International Fire Service Accreditation Congress (IFSAC).

### **The objectives of the course include:**

- Basic hazard identification and risk assessment for incidents involving chemicals for transportation and fixed facilities.
- Selection and use of proper personal protective equipment.
- Basic control, containment and confinement skills for chemical release incidents.
- Decontamination of civilians and emergency responders.



**FSI.ILLINOIS.EDU**





## 危化品基础知识与操作处置

本课程为应急响应人员提供必备的培训和技能，以评估危化品事故并采取防御措施。

IFSI颁发的“危化品基础认知及操作处置”认证满足并超越了美国消防协会（NFPA）472和1072的要求。学员顺利完成课程后可获得ProBoard和国际消防服务认可大会（IFSAC）的“洗消和个人防护装备”认证。

课程的培训目标包括：

- 运输及固定设施化学事故的基本危害识别和风险评估。
- 选择和使用合适的个人防护装备。
- 化学类泄露事故的基本控制、遏制和封锁技能。
- 对公民和应急响应人员的洗消。



[FSI.ILLINOIS.EDU](http://FSI.ILLINOIS.EDU)

